

Menighedsrådsmøde.



19

Dagsorden	
Mødetidspunkt: Torsdag den 12 december 2024	
Tidspunkt: Kl.18.30	
Mødet afholdes: Haslund Sognegård, Amstrupgårdvej 8, Haslund	

<u>Deltagelse</u>	<u>Valgte MR-medlemmer</u> Finn Arne Sørensen, Formand (FAS) Ebba Benedicte Castberg Næstformand (EBC) J. P. Christiansen, Kasserer (JP) Ellis Juul, Kontaktperson (EJ) Kirsten Breum Jørgensen, (KBJ) Grethe Brøgger (GB) Helle Wilson Toft (HVT) Tomm Laurids Andersen (TLA) <u>Sognepræst</u> Bart Vanden Auweele (BVA) <u>Medarbejderrepræsentant</u> Louise Kjeldsen (LK)
Referent: Bart Vanden Auweele (BVA) Mødeleder: Kirsten Breum Jørgensen (KBJ)	

Dagsorden	Referat	Ansvar

1: GENNEMGANG AF SENESTE MØDEREFERAT v/ Mødeleder	I referatet fra den 25. september ændres ordlyden i punkt 5.5: Det præciseres at det er <u>kontaktpersonen</u> , som indkalder de øvrige.	Alle
2. SENESTE REFERAT GODKENDES OG UNDERSKRIVES	ok	Alle
3. GODKENDELSE AF DAGSORDEN	Ok	Alle
4.0 PUNKTER TIL BESLUTNING 4.1 4.2 4.3 4.4	<p>Forretningsgang ved menighedsrådsmøder. Den nuværende forretningsgang af menighedsrådsmøder blev forklaret.</p> <p>Hvis man har klager ang. medarbejderne, er det ene og alene kontaktpersonen, som på menighedsrådets vegne tager kontakt med den pågældende medarbejder.</p> <p>Det blev desuden præciseret, at man, når der skal laves regninger, skal oprette dem i Brandsoft-bilagsportalen. Der bedes om, at regninger desuden bør anvises til den rigtige konteringspost.</p> <p>Kassereren bedes om at attestere regninger 1 gang om ugen.</p> <p>Godkendelse af uforudsete udgifter Anlægsprojektet på Ølst Kirkegård blev dyrere end budgetteret. Provstiet henstiller, at ekstra arbejder, menighedsrådet ikke selv kan finansiere, søges dækket af reserven, ved indsendelse af ansøgning, <u>forinden</u> projekter iværksættes.</p> <p>Oprette et udvalg for Kirkens jord Provstiet gav godkendelse til at kontakte Carsten Vejborg for at være konsulent til projektet. Eventuelle udgifter til konsulenten afholdes af provstiet. Tomm og Helle, J.P. og Finn vil gerne være med i udvalget. Louise deltager som medarbejderrepræsentant. Desuden kontaktes Lene, Henning, samt en borger, som har indgående kendskab til sådanne projekter, med henblik på at være med i udvalget. Udvalget holder møde hurtigst muligt i det nye år. Finn indkalder.</p> <p>TO-DO liste 1: Jul og nytår 2: Foredrag ved Martin Bentzen Todo-listerne blev gennemgået og godkendt.</p>	FAS+EJ FAS+JP FAS FAS

<p>4.5</p>	<p>Legatgravstederne Der er skade på stolperne til et legatgravstedes hegn. Vi har undersøgt sagen, og det viser sig, at skader på gravstedshegn er gravstedsejerens ansvar. Kirkeværgen kontakter gravstedsejeren med henblik på reparation.</p>	<p>KBJ+LK</p>
<p>4.6</p>	<p>Julegaver til medarbejdere og andre, der hjælper til Vi gør som tidligere år.</p>	<p>FAS</p>
<p>4.7</p>	<p>Datoer til MR-møder først på året 2025 + Kirkesyn i april</p> <p>Der vil være menighedsrådsmøde på følgende datoer i første: Onsdag d. 15. januar, Torsdag d. 20. februar, Onsdag d. 26. marts, Onsdag d. 23. april, Onsdag d. 21. maj, Onsdag d. 18. juni. Kirkesyn holdes tirsdag den 29. april.</p>	<p>FAS+Alle</p>
<p>5.0 PUNKTER TIL DRØFTELSE</p>		
<p>5.1</p>	<p>Evaluering af aktiviteter siden sidste MR møde den 06. 11 .24 Der var nogle småproblemer ang. omdeling af kirkebladet. Ebba undersøger problemets størrelse i Ølst. Efterfølgende kontakter Finn spejderne med henblik på at rette op på problemet.</p>	<p>Alle</p>
<p>5.2</p>	<p>Hvor langt er vi med jorden omkring Kirken? Se punkt 4.3.</p>	<p>JP+FAS</p>
<p>5.3</p>	<p>Sognegrænse Stiftet, provstiet og Finn følger op på problemet.</p>	<p>FAS</p>
<p>5.4</p>	<p>Besøg Provsten og provstisekretæren deltager i et menighedsrådsmøde i begyndelsen af det nye år (januar eller februar).</p>	<p>FAS</p>

<p>6.0 PUNKTER TIL ORIENTERING</p> <p>6.1</p>	<p>Orientering fra Formanden</p> <p>Der er et forslag om at omdanne det gamle kapel i Ølst til et mødelokale. Indgangsdøren skal alligevel udskiftes og kunne udskiftes til en dør med glasparti. Ellers kræver det blot en radiator. Graver og formand undersøger, om det eventuelt vil kunne lade sig gøre.</p> <p>Vi har et problem med muldvarpe. Vi bestiller nogen, der kan bekæmpe dem.</p> <p>Glatføre-bekæmpelse. Louise undersøger, om hunde kan tåle tilsætningsstofferne i tøjmidlet.</p>	<p>FAS</p>
<p>7.0 EVENTUELT</p>		
<p>8.0 Næste Menighedsrådsmøde</p>	<p>Onsdag den 15. januar kl. 18,30</p>	
<p>9.0 HOLDEPLADSEN</p>	<p>- I marts måned vælger vi datoerne til menighedsrådsmøderne for anden halvdel af året 2025.</p>	

Mødet sluttede kl. 21.10 😊

Mødeindkaldelsen foretaget af: Finn Arne Sørensen

